Our team in Peru have a lot going on !

Achieving the One Team Unlimited challenge

Newrest Peru started a journey of more than 2,900km carrying our "Fork and Knife" through all the headquarters on the coast, highlands and jungle of our wonderful country. Running, cycling, skateboarding … Anything goes except motorized vehicles ! 

Congrats to our collaborators for their commitment and participation


Following a downhill skateboarding champ from Newrest! 

Winny Hyldebre has worked at Newrest for 8 years, she started as a hostess and is currently the supervisor of Daily Break in Lima, Peru. Winny is a champ! She said : "Newrest supports me to reach my goals. I have been champion and sub-champion of Peru in downhill skateboarding. In 2024 I hope to win the world championship".


Satisfying clients with healthy food
Newrest for Belcorp is positioned as a supplier of healthy food, preserving the health and well-being of our consumers.


Les équipes Pérou sont dynamiques !

Réussir le défi "One Team Unlimited"
Newrest Pérou a commencé un voyage de plus de 2 900 km en transportant notre "fourchette et couteau" à travers tous les quartiers généraux de la côte, des hauts plateaux et de la jungle de notre merveilleux pays. Course à pied, vélo, skateboard... Tout est permis sauf les véhicules motorisés ! 

Félicitations à nos collaborateurs pour leur engagement et leur participation.


Suivi d'un champion de descente en skateboard de Newrest ! 

Winny Hyldebre travaille chez Newrest depuis 8 ans, elle a commencé comme hôtesse et est actuellement superviseur du Daily Break à Lima, Pérou. Winny est une championne ! Elle dit : "Newrest me soutient pour atteindre mes objectifs. J'ai été championne et sous-championne du Pérou en descente de skateboard. En 2024, j'espère gagner le championnat du monde".


Satisfaire les clients avec des aliments sains
Newrest pour Belcorp se positionne comme un fournisseur d'aliments sains, préservant la santé et le bien-être de nos consommateurs.
